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čas plyne jako voda, která nás letos 
řádně potrápila. Letošní rok byl velkou 
zkouškou občanské soudržnosti, solida-
rity a trpělivosti. Nejen, že nám přinesl 
spoustu omezení například při výstavbě 
nové kanalizace, ale pověřil i přírodu, 
aby nám ukázala svou sílu a prověřila 
naše organizační schopnosti a morální 
vlastnosti. 
Jsem šťastný, že se naši spoluobčané ze 
zatopených a zpustošených domů doká-
zali poprat s nepřízní osudu, nenechali se 
zlomit a opět vybudovali své domovy tak, 
aby v nich bylo dobře všem. Těší mě, že 
nikdo z postižených nezůstal bez pomoci 
a všichni dnes mají své zázemí. Bohužel 
nemohu jmenovitě poděkovat všem, kteří 
přispěchali na pomoc lidem v nouzi a do-
kázali v době nejvyššího ohrožení nasadit 
své životy pro pomoc druhým a dary při-
spět k zmírnění následků pro postižené 
občany. Všem z Benešova nad Ploučnicí, 
okolí blízkého i ze vzdálených částí naši 
republiky tedy ještě jednou velké díky! 
Letošní rozsvěcení našeho vánočního 
stromu muselo kvůli chřipkové epidemii 
proběhnout ve skromném duchu. Ale 
myslím, že tak bylo nádherné a splnilo 
svůj účel. Viděl jsem desítky rozzáře-

Vánoční strom se rozsvítil 
v pátek 27. listopadu.

Vánoční strom, který letos zdobí bene-
šovském náměstí, darovala městu paní 
Vlasta Krišková z Děčínské ulici. Rea-
govala na výzvu v minulém vydání Be-
nešovských novin. Velmi děkujeme! Na 
výzvu se přihlásil ještě jeden zájemce, 
ale vzhledem k tomu, že jejich strom byl 
k dispozici až v Nebočadech, rozhodla 
se radnice pro první nabídku. O instalaci 
vánočního stromu i nazdobení se posta-
raly služby města. Jistě jste si všimli, že 
náměstí kromě tohoto velkého stromu 
zdobí ještě čtyři menší stromečky. Stejně 
jako vloni patří jednotlivým třídám ma-
teřské školy.

Foto: Alena Houšková

Vážené dámy, pánové i děti našeho města,
ných očíček a radosti ve tvářích našich 
nejmenších. To přirozené štěstí, které kaž-
dý z nás potřebuje a každý jej také může 
bez omezení darovat. Lásku k lidem a ži-
votu vůbec, úctu sama k sobě i ke všemu 
živému co nás obklopuje. Děkuji všem 
rodičům, kteří v dnešní nelehké době za-
jišťují krásný domov pro své děti.
Věřím, že letošní Vánoce budou pro 
všechny z nás svátky klidu a míru. Přeji 
všem pevné zdraví, lásku a nádhernou 
vánoční atmosféru. Do nového roku pak 
přeji našemu městu především shovíva-
vost přírodních živlů, zdárné dokončení 
všech akcí a předsevzetí, které jsme si 
dali. Na závěr bych chtěl připojit jedno 
osobní přání. Přál bych si, abyste i nebliž-
ší okolí svého domu považovali za svůj 
domov a tak k němu i přistupovali, aby 
se nám všem v našem městě žilo i v této 
obtížné době příjemně a spokojeně. 
Podmínky na to máme, jen je dokažme 
využívat k pohodě a radosti své i svých 
známých.

Bezkonfliktní rok 2010
vám za celou benešovskou radnici přeje

Karel Vrbický 
starosta Vašeho města

Kristýnka Ziková
5 let
Já doufám, že mi Ježí-
šek přinese růžový žu-
pan. Ten si moc přeju. 
Pak taky nějaké korálky 
a možná ještě nějakou 
pěknou panenku.

Ptala se a fotografovala
Alena Houšková.

Karolínka Srbová
5 let
Já bych si od Ježíška přá-
la baletní šaty, farmu, 
pytel na hračky a taky 
člobrdo. Doufám, že mi 
to Ježíšek přinese.

Nikolka Vegnerová
6 let

Tak já jsem si Ježíškovi 
napsala o farmu, zoo-

logickou zahradu, tele-
vizi, modelínu Jahůdku 
a také koníka My Little 

Pony.

Natálka Krchová
5 let
Já bych si moc přála 
najít pod vánočním 
stromečkem domeček 
pro panenky, kuchyňku 
a tričko s Hello Kitty.

Pavlík Sukovatý
5 let

Já se těším na to, že 
mi Ježíšek letos nadělí 
auto na ovládání, také 

mobil a skateboard, 
abych na něm mohl 

jezdit. 

ANKETA
O jaký dáreček jste děti napsaly Ježíškovi?
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Více než osm desítek seniorů se sešlo 
19. listopadu v benešovském městském 
kině na tradiční oslavě Den úcty ke stáří. 
Čekal je milý program, ve kterém nechybě-
lo vystoupení dětí z Klubka a Klubíčka. Jak 
můžete vidět na fotografii místostarosty 
Radka Leknera, na závěr představení si 
děti společně se seniory zatančili country 
tanec. „Kouzelný program s dětmi nacviči-
la Zdeňka Černá a Věra Becková. Zaslou-
ží si i s dětmi velké poděkování. Děti pro 
seniory vyrobily také moc pěkné dárky,“ 
uvedla kulturní referentka Hana Franclo-
vá. Po vystoupení dětí se o dobrou náladu 
po zbytek večera postaral Josef Bříško se 
svou partnerkou, zahrál k poslechu i tan-
ci. Oslavy Dne úcty ke stáří se zúčastnili 
kromě benešovských seniorů také přátelé 
z partnerského města Heidenau. (ah)

Závěrečným slavnostním věnečkem 
skončil taneční kurz, který po celý pod-
zim probíhal v benešovském městském 

Benešov nad Ploučnicí má kandidátku 
na Cenu Michala Velíška 2009. Stala 
se jí Naděžda Rubnerová. Žena, která 
bohužel nepřežila letošní bleskovou po-
vodeň a při pokusu 
o záchranu lidské-
ho života, utonu-
la.  Je tak prvním 
člověkem v historii 
této zvláštní ceny, 
který byl nomino-
ván in memoriam.

Městem se valila 
povodeň. Naděž-
da Rubnerová 
uslyšela volání o pomoc z domu, kde 
rychle stoupala hladina vody. Přebro-
dila silnici, která v tu chvíli připomína-
la řeku, a při pohledu do okna zjistila, 
že hlas patří vozíčkářce, která se sama 

Den úcty ke stáří si senioři užili v kině

Taneční kurzy se líbily, a tak budou pokračovat
kině. Vedli je taneční mistři Jakub Schnei-
der a Tereza Raková z taneční školy Sway 
Varnsdorf. „Hlavní náplní tohoto večera 

bylo ukázat veřejnosti 
všechny vyučované tan-
ce, které kurzisti během 
šestnácti hodin výuky 
zvládli. Myslím, že se 
měli všichni čím poch-
lubit. Pokrok a umění 
tančit byl oproti prv-
ní lekci markantní,“ 
zhodnotila kulturní re-
ferentka Hana Franclo-
vá. K tanci a poslechu 
hrála kapela CL Band 

Varnsdorf. Během lekcí se kurzisté nau-
čili tradiční tance společenské, latinsko-
americké, ale i netradiční tance karib-
ské, skupinové country atd. „Taneční se 
tak líbilo, že si účastníci kurzu u lektorů 
vyžádali pokračovací kurzy. My jsme 
jejich žádosti vyhověli a budeme se na 
ně těšit opět 10. 1. 2010 v 17 hodin,“ 
uvedla lektorka Tereza Raková. Vypsání 
nových kurzů se ale dočkají i začáteční-
ci. Ty se chystají opět na podzim roku. 
Vedení městského kina uvažuje také 
o náboru pro náctileté.

(ah)

Naďa Rubnerová nominovaná na Cenu Michala Velíška
nemůže zachránit. Paní Rubnerová se 
jí snažila pomoci a vytáhnout ji oknem 
ven, když v tom přišla metr a půl vysoká 
vlna a strhla zachránkyni s sebou. Její 

tělo našli záchra-
náři o několik dní 
později. Vozíčkářka 
povodeň přežila, ze 
zaplaveného bytu 
ji později vyprostili 
hasiči. 

Cena Michala Veliš-
ka 2009 se udělovala 
9. prosince v repre-
zentačních prosto-

rách Magistrátu hlavního města Prahy. 
Vzhledem ke kryjící se uzávěrce našeho 
zpravodaje vám bohužel nemůžeme při-
nést výsledek. Věříme ale, že už ho nyní 
znáte. Pokud ne, sledujte www.adra.cz 

Město plátcem DPH
Město Benešov nad Ploučnicí se od 
1. listopadu 2009 stalo plátcem DPH. 
Důvodem je výše obratu v příjmech 
města. Pro občany města to znamená, 
že zaplatí více za kopírování, faxování, 
odkup dřeva, inzerci v Benešovských 
novinách, krátkodobém pronájmu, pří-
padně dalších službách pro občany. 
Služby jako takové město nezdražuje, 
pouze připočítává daň. Více v zákoně 
235/2004 Sb. §6 a § 94 odst. 1

(ah)

nebo zpravodajský server www.tn.cz, 
kde můžete shlédnout i další čtyři no-
minační příběhy. Cena Michala Velíška 
je společným projektem Nadace ADRA 
a TV NOVA. Představuje lidi, kteří ne-
váhali riskovat své zdraví či život pro 
záchranu jiného člověka. (ah)
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•	Na	podatelně	MěÚ,	v	květinářství	paní	
Lupačové a v trafice paní Neubauero-
vé je k nahlédnutí hasičský kalendář 
Odvaha pomáhat – charitativní pro-
jekt. Na těchto místech si ho lze také 
závazně objednat. Cena kalendáře je 
169,- Kč. Zisk z prodeje bude rozdě-
len mezi šest zúčastněných sdružení 
dobrovolných hasičů, mezi kterými 
nechybí ani naši benešovští dobro-
volníci. Rozměr kalendáře: 50 x 48,5 
cm. Zakoupením kalendáře podpoříte 
dobrou věc!

•	Máte	 zaplacené	 všechny	 pohledávky	
vůči benešovské radnici. Připomínáme, 
že poplatky ze psů byly splatné k 31. 8. 
2009. Do konce roku můžete hradit po-
platky z kabelové televize, odpady, ná-
jem schránky kolumbária, hrobových 
míst, pronájem pozemků. Upozorňuje-
me, že složenky se již nerozesílají.

•	Město	 dodatečně	 obdrželo	 další	 po-
povodňový finanční dar. Zaslal ho Vý-
bor dobré vůle Nadace Olgy Havlové. 
Finanční částka ve výši 12 612 korun 
poputuje do konkrétních rodin. (ah)

Krátce z města Pracovní doba na Městském úřadě 
v Benešově nad Ploučnicí v době
vánočních svátků:

21. a 22. 12.
normální pracovní doba

23. 12. 8:00 – 12:00

28. a 29. 12.
normální pracovní doba

30. 12. 8:00 – 15:00
31. 12. 8:00 – 12:00

Dne 17. listopadu jsme se opět sešli 
u nové školy k lampiónovému průvodu, 
abychom  opět po roce oslavili  již 20. 
výročí svobody v naší zemi. Pro každé-
ho z nás je tato svoboda něco jiného. 
Někomu to přineslo otevření světa 
a možností v  cestování, podnikání 
a  jinému zase mnoho nepříjemných 
a krušných chvil ohledně zajištění zá-
kladních potřeb člověka, zaměstnání 
apod. Ať už je to jakkoliv,  bylo milé,  že  
k této oslavě přišlo mnoho lidí s dětmi 
a lampiónový průvod byl  opravdovou 
oslavou 20. výročí. Slavnostní projev 
pronesl na náměstí starosta Karel Vr-
bický a Bedřiška Gajdošová předsed-
kyně MO a  OV  KDU-ČSL . Pak jsme 

Ve dnech 24. – 25. října 2009 se věřící 
z naší farnosti zúčastnili slavnosti posvě-
cení kostela Sv. Jiří v Heidenau. V sobotu 
jsme se zúčastnili sobotního večerního 

si všichni  spolu 
zazpívali  a nechy-
běla ani naše stát-
ní hymna. Děku-
jeme všem, kteří 
se i přes všechny 
ty nepříjemnosti 
všedního živo-
ta zúčastnili a ne-
nechali se odradit 
počasím  a nechutí  
z politické situace 
v  celé naší zemi. 
Děti dostaly malý 
dárek a balónky 
za svoji účast.

Ludmila Šumová 

Státní svátek oslavili lampionovým průvodem

Posvícení v Heidenau

programu na farním sále. Po slavnost-
ním uvítání a předání dárků následovala 
společná večeře. Po ní  ve 20 hodin byl 
uveden v kostele muzikál – Evangelium 

podle sv. Marka, který připravila mlá-
dež z Drážďan, a byl opravdu hlubokým 
duchovním zážitkem. Po muzikálu už 
pokračovala volná zábava na farním 
sále až do půl noci. Měli jsme tak mož-
nost popovídat si s  panem farářem Pe-
trem Opitzem i se starostou Michaelem 
Jacobsem z  Heidenau. Vzpomínali jsme 
na začátky, kdy se podepisovala smlouva 
o partnerství našich měst a co všechno 
jsme spolu již prožili. V neděli jsme se 
zúčastnili slavnostní mše svaté, při které 
jsme přečetli zdravici od věřících z Bene-
šova nad Ploučnicí. Pan farář měl radost 
z toho, jak jsme se krásně postarali v so-
botu večer o zábavu na sále, poděkoval 
i za koláčky, které napekla Bedřiška Ga-
jdošová a které moc lidem chutnaly. Po 
nedělním svátečním obědě jsme se spolu 
rozloučili. Na návštěvě v Heidenau se 
nám velice moc líbilo a těšíme se na další 
setkání v prosinci zase u nás v Benešově 
nad Pl.

Ludmila Šumová
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Někteří se již nemohou dívat na pustinu 
kolem Ploučnice a tak 10. 10. 2009 vzali 
kosy a prosekali se „junglí“ k železničnímu 
mostu. Dobrovolně, zdarma. Nepotřebo-
vali organizaci veřejně prospěšných prací, 
být zaměstnanci Technických služeb a po-
dobně. Jednoduše si řekli: Jdeme, bude 
se nám tam jezdit lépe, lidi se budou mít 
kde procházet. U železničního mostu se 
potkali s lidmi z Františkova, kteří denně 
využívají až k tomuto bodu upravené širo-
ké cestičky (vhodné i pro maminky s ko-
čárky), začínající ve Františkově. S hrdostí 
hovořili o zábradlích, lavičkách, stojanech 
na kola nejen pod hradem, ale i na hradě 
a také na vyhlídce. Za železniční most se 
jim ale do zarostlého prostoru nechtělo. 
Na druhou stranu byli mile překvapeni, 
že i z Benešova má někdo zájem o to, aby 

Dobrovolníci upravili část stezky podél Ploučnice
se dalo podél Ploučnice chodit a jezdit na 
kolech. Hodně vzpomínali na dobu, kdy se 
běžně chodilo kolem vodopádu po scho-

dech a rádi by se dožili toho, aby tyto ces-
tičky byly kompletně obnoveny.

Ota Dračka

V listopadu 2009 proběhly na naší ško-
le první soutěže a olympiády v letošním 
školním roce.  Ve středu 11. listopadu 
2009 se v naší škole, stejně jako na dal-
ších školách v České republice, uskutečni-
la nepostupová soutěž Přírodovědný 
klokan, která má za cíl vzbudit zájem 
mladých lidí  o technické a přírodovědné 
obory. Letos je to již 4. ročník této soutě-
že, kterou pořádá Přírodovědecká fakul-
ta Univerzity Palackého v Olomouci ve 
spolupráci s Pedagogickou fakultou UP 
v Olomouci. Naši žáci soutěžili v katego-
rii Kadet, určené žákům 8. a 9. ročníků. 
Soutěžící vybírali odpovědi na soutěžní 
otázky za 3, 4 a 5 bodů z oborů mate-

Soutěže a olympiády na naší škole
matika, fyzika, chemie, zeměpis a příro-
dopis. Soutěže se zúčastnilo 14 žáků z 8. 
tříd a 14 žáků z 9. tříd naší školy. Nej-
úspěšnějším řešitelem školy byl Milan 
Vokatý z 9. B, nejúspěšnější řešitelkou 
z 8. tříd byla Dorota Raková z 8. B. Ve 
srovnání s loňským rokem dosáhli naši 
žáci vyšší bodový zisk.
Ve čtvrtek 26. listopadu 2009 proběhlo 
v aule školy školní kolo olympiády 
z českého jazyka, jejímž cílem je 
umožnit talentovaným žákům porovnat 
úroveň vlastního jazykového a slohového 
projevu s ostatními a získat tím motivaci 
k dalšímu odbornému růstu. Žáci řešili 
osm úkolů, ve kterých museli prokázat, 

jak bohatou a širokou mají slovní záso-
bu, jak dokáží uplatnit nabyté vědomosti 
při řešení praktických úkolů. Posledním, 
i když časově stejně náročným úkolem, 
bylo napsat krátkou slohovou práci na 
téma: „Měl(a) jsem z pekla štěstí.“ Nejú-
spěšnějšími byly z 34 účastníků z 8. a 9. 
tříd – Kristýna Oravkinová z 9. B a Mi-
chala Šmídová z 8. B. Obě budou školu 
reprezentovat v okresním kole v březnu 
2010 v Děčíně.
Informace o škole, k soutěžím, olympi-
ádám a dalším akcím školy najdete na 
www.zsbnpl.cz.

Mgr. Miroslava Šmídová
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Na začátku podzimu se škola obrátila 
na zákonné zástupce svých žáků s ná-
sledující výzvou, kterou stále opaku-
jeme:

Vážení rodiče,
obracíme se na Vás s naléhavou žá-
dostí o součinnost v záležitosti ochrany 
zdraví žáků a učitelů benešovské školky 
a školy. Podzim je každoročně obdobím 
zvýšeného výskytu viróz, které se v ko-
lektivu šíří velkou rychlostí. Žádáme 
Vás proto, abyste své dítě již v případě 
prvních příznaků onemocnění nepo-
sílali do školního kolektivu. Děkujeme 
a přejeme pohodový podzim

Ne vždy došlo ke shodě, stal se i případ, 
že rodič požadoval po učitelce, aby dí-
těti podávala pravidelně lék, protože 
má kašel a podobné absurdity. 

Zápis dětí k předškolnímu vzdělávání v mateřské škole pro školní rok 2010/2011

Na základě ustanovení § 34 odst. 2 zákona 561/2004 Sb. stanovuji

Zápis dětí k předškolnímu vzdělávání
v Mateřské škole Benešov nad Ploučnicí

na čtvrtek 14. ledna 2010 od 9. 00 do 15. 00 hodin
v budově MŠ, Cihelní 602, Benešov nad Ploučnicí

Přijímací řízení k předškolnímu vzdělávání probíhá na základě žádosti rodičů, kte-
rou obdrží zákonní zástupci dítěte spolu s ostatními podklady přímo u zápisu.
K předškolnímu vzdělávání jsou přednostně přijímány děti v posledním roce před 
zahájením školní docházky s místem trvalého pobytu v Benešově nad Ploučnicí (viz 
Kritéria pro přijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání v MŠ pro školní rok 2010/2011 
na www.zsbnpl.cz)

Mgr. Dagmar Tesarčíková, ředitelka školy

Zápis dětí do prvního ročníku základní školy pro školní rok 2010/2011

Na základě ustanovení odst. 1 § 46 zákona 561/2004 Sb. stanovuji

Zápis dětí do prvního ročníku
Základní školy Benešov nad Ploučnicí

na pátek 15. ledna 2010 od 10.00 do 17.00 hodin
v budově školy Komenského 274 („Bílá škola“), Benešov nad Ploučnicí.

K zápisu se dostaví rodiče s dětmi, které se narodily v období od 1. září 2003 do 
31. srpna 2004. Při zápisu předloží zákonní zástupci zapisovaného dítěte rodný list 
dítěte a svůj občanský průkaz či jiný doklad o trvalém pobytu.

Mgr. Dagmar Tesarčíková, ředitelka školy

Opatření školy v období hrozby chřipkové epidemie
Ve chvíli, kdy začal stoupat počet nemoc-
ných, zrušila škola všechny akce pro ve-
řejnost včetně sportovních soutěží a akcí 
ve školních zařízeních pro rodiče.
V týdnu od 23. 11. do 27. 11. 09 bylo ve 
škole a školce 30 % nemocných žáků 
(máme 548 žáků). Nejednalo se však 
o chřipku – pouze několik případů, nýbrž 
o běžné podzimní neduhy jako je rýma, 
kašel, nachlazení a také několik angín. 
V týdnu od 30. 11. 09 počet nemocných 
klesl na 21 %, což je běžný podzimní stan-
dard. Zde rozhodně patří dík rodičům, 
kteří vzali naši podzimní výzvu vážně. 
Díky tomu jsme první vlnu podzimních 
viróz zvládli celkem dobře.
Škola je ve spojení s Krajskou hygienic-
kou stanicí, případný nárůst onemocně-
ní chřipkou bude okamžitě konzultován 
a budou učiněna všechna předepsaná 
protiepidemická opatření.

V případě, že by škola musela vyhlásit 
„chřipkové volno“, budeme rodiče infor-
movat prostřednictvím mobilního infoka-
nálu, webových stránek, plakátů, atd...
 V tuto chvíli se počet nemocných neliší 
od stejného období uplynulých let, škola 
situaci soustavně monitoruje. V rámci 
pobytu ve škole jsou děti vedeny k zod-
povědnému přístupu ke svému zdraví, 
především dodržováním hygieny – čas-
té mytí rukou, smrkání do papírových 
kapesníků a jejich odkládání do uza-
vřené nádoby, přikrývání úst při kašli 
a především při kýchání. Děti jsou pou-
čeny o tom, že mají ulehnout v případě 
zvýšené teploty, bolesti hlavy a kloubů, 
zvýšit přísun vitamínů, dodržovat pitný 
režim a nechodit do školního kolektivu 
až do doby úplného odeznění nemoci.

Mgr. Dagmar Tesarčíková
ředitelka školy

Po městě uklízí „Otík“
Služby města zakoupily pojízdný vy-
savač odpadu. „Otík“, jak se tomuto 
zařízení říká, by měl zajišťovat úklid 
především v centru města, kde na 
nepořádek nestačí stroje nebo oby-
čejná košťata. Hravě si poradí třeba 
s nedopalky mezi dlažebními kostka-
mi. Otíka pohání benzínový motor. 
Pokud se tato „mobilní popelnice“ 
osvědčí, začnou služby města uvažo-
vat o rozšíření tohoto „netradičního 
vozového parku“. Přístroj vyšel na 
padesát tisíci korun.

(ah)

Foto: Radek Lekner
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Ze života města obrazem…

Starosta poděkoval za pomoc
při povodních.

Ve středu 18. 11. 2009 se v benešovském 
městském kině uskutečnilo slavnostní 
poděkování starosty města občanům, 
organizacím, sborům dobrovolných hasi-
čů, humanitárním organizacím, firmám, 
městům a obcím, pracovníkům měst-
ského úřadu, kteří se podíleli na pomo-
ci při odstraňování povodňových škod 
z července tohoto roku. Pozvání přijala 
většina hostů. Své poděkování vyjádřil 
starosta Karel Vrbický předáním děkov-
ných listů, pozváním hostů na slavnostní 
raut a posezení s hudbou. Slavnostní akt 
doplnilo promítání filmu z červencových 
povodní také výstava fotografií.

Proběhlo předání peněz
z povodňových sbírek.

V pátek 20. a v pondělí 23. listopadu 
2009 proběhla na Městském úřadě vý-
plata peněz rodinám postižených čer-
vencovou bleskovou povodní, které se 
vybraly z osobních sbírek (včetně peněz 
z Heidenau). Připomínáme, že peníze, 
které se na účtech města sešly od firem 
a organizací, budou použity na financo-
vání zpracování projektové dokumenta-
ce na obnovu městského majetku (ko-
munikace, most a 2 mostky).

Foto: Radek Lekner

Horolezci vymýtili stráň
nad tělocvičnou.

Úklid a vymýcení náletových dřevin. Tak 
přesně to byl cíl víkendové brigády Horo-
lezeckého oddílu pod vedením Petra Jan-
sy, která se uskutečnila 13. a 14. listopa-
du 2009 u tělocvičny MSK na Sokolském 
vrchu. Pomocnou ruku přidaly i služby 
města, které se na závěr akce postaraly 
o odvoz větví a listí. Ve zvelebování okolí 
tělocvičny hodlá horolezecký oddíl ještě 
pokračovat. Prozatím ale čeká na roz-
hodnutí města o povolení skácení jedno-
ho stromu za tělocvičnou. Během víken-
dové brigády horolezci zároveň osadili 
stropní desku boulderingové stěny.

Foto: Radek Lekner
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Halloweenská akce se vydařila.

Na stále větší oblíbenosti si získává 
halloweenská akce v Clubu Gorilla na 
benešovském koupališti. Jak dokazuje 
fotografie, i letos zde byla vidět úžasná 
přehlídka masek. Akce se konala 7. listo-
padu.

Foto: Lucie Karchňáková

Na www.bnpl.cz
si můžete prohlédnout více fotografií.

(ah)

Philips obdaroval
postižené povodní.

Benešov nad Ploučnicí společně s Dol-
ními a Horními Habarticemi a Mark-
varticemi obdržel humanitární dar od 
výrobce elektroniky Philips. Společnost 
ji postiženým červencovou povodní vě-
novala prostřednictvím Sdružení obcí 
Benešovska, které předsedá benešovský 
místostarosta Radek Lekner. Na Benešov 
nad Ploučnicí připadla z celkového počtu 
179 elektrospotřebičů pro domácnosti 
čtvrtina daru. Dar společnosti dosahu-
je hodnoty několika stovek tisíc korun. 
Město si touto cestou děkuje společnosti 
Philips za jejich pomoc a pro mnohé po-
stižené i za krásný vánoční dárek.

Foto: Radek Lekner

Hasiči si upravují nový vůz.

Na renovaci nového zásahového vozidla 
nyní pracují benešovští dobrovolní ha-
siči. Získali jej darem od Policie ČR. Jde 
o devítimístný Volkswagen Transporter. 
Jejich úkolem je vůz připravit k zařazení 
do integrovaného záchranného systému. 
Dodávka prochází generální opravou. 
Čekají ji úpravy vnitřního prostoru, ale 
i doladění vnější prvků, osvětlení, majá-
ků, sirén... Po doplnění odpovídající vý-
bavy bude sloužit například k výjezdům 
k dopravním nehodám. Na snímku Vladi-
mír Žákovič při nátěru spodku.
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Nové knihy v městské knihovně

úterý 8. 12. 2009 od 18 hodin,
vstupné 70,- Kč

Ulovit miliardáře
Miliardáře touží ulovit každý a každá. 
Policisté, novináři, politici, umělci, 
dámy i chlapi od náboženství. Drzá 
komedie Tomáše Vorla. ČR 2009

sobota 12. 12. 2009 od 16 hodin, 
vstupné 30,- Kč

1. adventní koncert
Písně v průběhu století aneb výprava 
do časů renesance, baroka, klasicismu 
a romantismu na křídlech písní zpíva-
ných za doprovodu loutny a kytary. 
Učinkují D. Čemusová a V. Párysová

!!! NÁŠ TIP !!!
pondělí 14. 12. 2009 od 19 hodin, 
vstupné 100,- Kč
„Ringo ever – Rembrand never”
Pořad s F. R. Čechem – v programu 
zazní vyprávění o umění, politice, že-
nách, zkrátka o životě.
Zazní i největší hity Františka Ringo 
Čecha. Pořad je spojen s prezentací 
5 nejslavnějších obrazů s výkladem. 
Po představení autogramiáda s pro-
dejem knih, DVD, CD.

čtvrtek 17. 12. 2009 od 18 hodin, 
vstupné 70,- Kč

2Bobule
2Bobule jsou volným pokračováním 
filmové komedie Bobule, ve které si 
zahrají opět všechny postavy z prv-
ního dílu. Nyní se na produkci filmu 
podíleli také moravští vinaři, kteří do 
něj investovali nemalou částku dvace-
ti čtyř milionů korun. ČR 2009

sobota 19. 12. 2009 od 17 hodin, 
vstupné 30,- Kč

2. adventní koncert
Instrumentálně-vokální hudba od 
středověku po baroko. Na historické 
hudební nástroje hraje a zpívá soubor 
SOLIDEO.

úterý 22. 12. 2009 od 16 hodin,
vstupné dospělí 70,- Kč, děti 35,- Kč

Ať žijí rytíři
Podaří se dětem zvítězit nad mnohem 
silnějším nepřítelem? Dobrodružná 
komedie pro celou rodinu zasazená 
do středověku. Pravé historické reálie 
v tomto filmu ale nehledejte. ČR 2009

Městské kino
Benešov
nad Ploučnicí Pro ženy

Coulter, Catherine – Píseň tajemství 
– kouzelně romantický cyklus Písní, 
zavádějící čtenáře do 13. století, po-
kračuje již čtvrtým dobrodružným pří-
během.

Jeffries, Sabrina – Provdána za vi-
komta – Abigail je nejšťastnější že-
nou pod sluncem: brzy se znovu setká 
s mužem, s nímž se seznámila v Ame-
rice a posléze s ním uzavřela sňatek 
v zastoupení. Její nadšení ovšem záhy 
vyprchá, protože její vyvolený sňatek 
najednou popírá!

Princová, Helena – Vůně malin – Bára 
Hromadová, velmi vytížená právnička, 
dávno zapomněla, jak voní a chutnají 
maliny na lesní stráni za horkého let-
ního odpoledne. Jak z nich chutnala 
domácí malinovka. A taky dávno za-
pomněla jak chutná opravdová láska. 
Nemá sice nouzi o zdatné a bohaté 
milence, ale když jí odejde ze života 
člověk jí nejbližší, rychle zjistí, že nemít 
nikoho, koho člověk může milovat, je ta 
nejsmutnější věc na světě…

Monyová, Simona – Hříšný kanec – 
může se stát, že z růžového vejce snění 
se vylíhne obyčejná šedivá slepice na-
místo očekávaného hollywoodského 
života se šťastným koncem, může se 
stát, že z idolu se vyklube Hřísný ka-
nec, a že i žena se musí naučit s ele-
gancí nosit svoje parohy…

Johnson, Susan – Vábivý jako hřích 
– když mladá Rosalinda ovdověla, 
odhalila tajemství svého zesnulého 
muže, zdánlivě ctihodného knihkup-
ce: celá léta psal a vydával erotické 
romány. Po první vlně zděšení si ale 
uvědomí, že vzhledem k neutěšené fi-
nanční situaci jí nezbude než navázat 
na manželovo dílo. A sama žasne, jak 
se jí na tomto literárním poli daří.

Napětí
Kellerman, Jonathan – Kosti – ano-
nymní volající měl divný tón v hlase: 
„V mokřinách je mrtvola. Opravdová 
mrtvola!“ Bohužel se ukázalo, že to ne-
byl nevydařený pokus o vtip, ale drsná 
pravda.

Jackson, Lisa – Zlý úmysl – ten par-
fém poznal i na nemocniční posteli, 
kde se zotavoval po těžké autonehodě. 
Používala ho jeho první žena, krásná 
Jennifer. Namáhavě otevřel oči a spat-
řil ji ve dveřích. Poslala mu vzdušný po-
libek a zmizela. Jenomže... nemohla to 
být Jennifer, protože ta zemřela před 
dvanácti lety. Vždyť tenkrát identifiko-
val její tělo, poznal oblečení i snubní 
prsten. Opravdu je naživu nebo s ním 
někdo hraje ošklivou hru?

Morrell, David – Bludičky – policejní 
seržant Daniel Page se vydá po sto-
pách sve nezvěstné manželky. Zave-
dou ho až do texaského městečka, kde 
se každý večer zjevují nad krajinou 
temná světla. Na místě zjistí, že nesto-
jí jen před úkolem zachránit od jejich 
neblahých účinků svou ženu, ale že 
o jejich podivnou ničivou sílu projevily 
zájem i speciální vojenské výzkumné 
laboratoře.

Válečné
Obryňba, Nikolaj I. – Partyzánem – 
vzpomínky obyčejného vojáka, zata-
ženého proti své vůli do rozhořčených 
bojů druhé světové války mezi nacistic-
kým Německem a Sovětským svazem, 
jež ho poznamenaly na zbytek života.

V době od 

23. 12. 2009 – 1. 1. 2010
knihovna uzavřena.

Otvíráme opět 4. ledna 2010.

Přejeme krásné prožití vánočních a novoročních svátků.
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Z bloku policie ČR

Z auta ukradl fotoaparát
Dosud nezjištěný pachatel se v noci 
z 29. na 30. listopadu vloupal v obci Ver-
neřice do nákladního automobilu Peugeot 
Partner červené barvy. Rozbil boční okénko 
u dveří řidiče, otevřel si dveře a poté z při-
hrádky před sedadlem spolujezdce odcizil 
digitální fotoaparát zn. Olympus Camedia 
c-460 v hodnotě 3.000,-Kč. Škodu na vozi-
dle policisté vyčíslili na 4.000,-Kč.

Ohrožoval ženy střelnou zbraní
Krušné chvilky si zažila odpoledne 
28. listopadu čtyřčlenná skupinka žen, 
která při procházce se svými psy v oblasti 
trvalých travních porostů zvaných „letiš-
tě“ mezi obcemi Fojtovice a Velká Veleň 
narazila na prozatím neznámého pacha-
tele, který je ohrožoval krátkou střelnou 
zbraní. Nejprve mířil na jejich psy a hrozil 
jejich zabitím, poté bez slovní hrozby mířil 
ze vzdálenosti cca 10 m přímo na ženy. 
Následně jednou vystřelil do vzduchu 
a s neznámou ženou, která ho doprová-
zela, odešel směrem na Fojtovice.

O telefon přišla v autobuse
Nejspíš při odpolední cestě autobusem 
z Benešova nad Ploučnicí do Děčína při-
šla dne 26. listopadu poškozená žena 
o mobilní telefon značky Samsung E 250 
se SIM kartou. Ten jí údajně odcizil pro-
zatím neznámý pachatel z kapsy bundy. 
Že jí telefon chybí, zjistila poškozená po 
vystoupení z autobusu. 

Kradl u zahradní chatky
Prozatím neznámý pachatel se v době od 
1. října do 19. listopadu vloupal na poze-
mek se zahradní chatkou v Malé Veleni. 
Přelezl 160 cm vysoký plot a z uzamčené 
plechové skřínky, která byla pod přileh-
lým přístřeškem chatky, ukradl uhlovou 
brusku, elektrickou vrtačku a svářečku 
invektor. Ladem nenechal ležet ani 2 ba-
líky hydroizolace IPA. Vypáčením skříňky 
způsobil škodu ve výši 200 korun, ukra-
dením věcí pak 4500 korun.  

Do chaty se dostal přes stodolu
Do zděné stodoly ve Verneřicích 
– Přibrami se vloupal v noci ze 17. na 
18. listopadu prozatím neznámý pacha-
tel.  Dostal se tak do rodinné chaty, která 
ke stodole přiléhala a byla s ní volně prů-
chozí. Protože na chatě právě probíhala 
rekonstrukce, přišel si tak zloděj na cca 
47 pytlů se stavebním materiálem v hod-
notě více než 5000 korun. Případ šetří 
benešovští policisté.   

sobota 12. 12. 2009 od 20 hodin,
vstupné 60,- Kč

Lucie noci upije
Club Gorilla Benešov nad Ploučnicí 
(areál koupaliště) – vystoupení čtyř 
bigbeatových kapel – Blueser, Elektric 
Blue, Papír sklo plasty, The Vixbreakers 
– kvalitní zvuk – otevřeno minimálně do 
odjezdu prvního vlaku 

čtvrtek 17. 12 2009

Tradiční vánoční prodejní 
trhy p. Chaloupky
parkoviště pod zámkem za účasti velké-
ho počtu prodejců – velký výběr textilu, 

Jubilanti – prosinec 2009

Všem jubilantům přejeme vše nejlepší,
hodně štěstí a především pevné zdraví.

obuvi, hraček, keramiky, galanterie, ka-
belek, dřevěných výrobků apod.

neděle 27. 12. 2009 od 9 hodin

Vánoční turnaj smíšených 
dvojic ve volejbale

Sokolovna, Benešov nad Ploučnicí
sobota 16. 1. 2010 od 20 hodin 

Myslivecký ples 
pořádá myslivecké sdružení Jestřáb 
– Březiny,  městské kino Benešov nad 
Ploučnicí. K tanci a hudbě hraje skupi-
na U-Style, vstupné 90,- Kč, v tombole 
zvěřina a další ceny.

Další akce v Benešově nad Ploučnicí:

Janeček Václav

Hedrichová Františka

Krupičková Františka

Křížová Miloslava

Stelzig František

Frydrychová Hana

Haklová Marie

Kolesa Jaroslav

Slavíková Jarmila

Soustružníková Danuše

Augstenová Anna

Červenka Jan

Duchoslavová Eva

Šlamborová Viola

Huber Roman

Martinka Koloman

Balánová Božena

Červenková Hana

Šohaj Vladislav

Žižková Eva

Belatka Josef

Neckařová Danuška

Tomíčková Marta

Vacula Špěpán

Vrbová Eva

Hamáčková Štefánie

Semerádová Marie
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Pekárna
v Benešově nad Ploučnicí

Nerudova ulice 272 (pod kinem)

oznamuje od 7. 12. 2009
rozšíření otevírací doby a sortimentu

OTEVÍRACÍ DOBA:

Pondělí – pátek: 5 – 19 hodin
Sobota: 8 – 13 hodin
Neděle: 8 – 13 hodin

Těšíme se na vaši návštěvu.

Dne 15. listopadu 2009 navždy opustila 
své nejbližší, kamarádky, bývalé sou-
sedy a známé pani Jaroslava Dolejší. 
Podlehla zákeřné nemoci ve věku nedo-
žitých 81 let.
Pani Dolejší prožila v Benešově nad 
Ploučnicí více než půl století. Přistěho-
vala se s manželem a ročním synkem 
z Havlíčkova Brodu v roce 1952, to jí 
bylo 23 let a z Benešova odcházela, po 
smrti manžela, na jaře roku 2003 ve 
svých 74 letech.
Starý strom se však velmi těžko pře-
sazuje. A tak, i když zbytek života pro-
žila v překrásném prostředí Jižních 
Čech v Plané nad Lužnicí, v přírodě, 
na břehu řeky, v místech, které měl tak 
rád herec Rudolf Hrušinský st. i Josef 
Kemr, byla stále častěji ve svých vzpo-
mínkách a snech doma, tedy v Benešo-
vě nad Ploučnicí u svých kamarádek 
a známých.

Netrpělivě očekávala každý měsíc poš-
tu a Benešovské noviny, aby se alespoň 
takto zprostředkovaně dovídala, co je 
„doma“ nového. Velmi zúčastněně pro-
žívala s „benešováky“ i čtvrtý červenec 
a události kolem rozbouřené řeky Bystré. 
51 let jí tato říčka šuměla pod okny, ně-
kdy sice trochu hučela, ale niky nepřines-
la takovou zkázu a smrt.
Pani Jaroslava Dolejší se už do Benešova 
nad Ploučnicí nikdy nepodívá, nikdy si už 
nepřečte nové zprávy v Benešovských no-
vinách. Jistě však ti, kteří ji měli rádi, si 
na ni občas v dobrém vzpomenou.

Ing. Prokop Dolejší – syn.   

Vzpomínky

Dne 22. prosince uctíme památku naší maminky, babičky a prababičky
Františky Suché. Vzpomeňte si prosím s námi na tu báječnou ženskou. 

Vzpomínají snacha s rodinou, dcera s rodinou, syn

Františka Suchá
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Běh z Táborského vrchu
V sobotu 7. listopadu proběhl nultý roč-
ník „Běhu z Táborského vrchu“, který 
pořádala Asociace Sport pro všechny 
RC Děčín a MSK Benešov nad Ploučni-
cí. Zúčastnilo se ho 31 závodníků. Nej-
mladšímu byly teprve 3 roky, nejstarší-
mu pak 62 let. Všichni startující dostali 
diplomy a odměny a na závěr si všichni 
společně opekli vuřty. Pořadatelé děku-
jí za finanční podporu Městu Benešov 
nad Ploučnicí a organizační pomoc čle-
nům Sboru dobrovolných hasičů z na-
šeho města.

Jak se nám hodnotila loňská sezóna vel-
mi kladně, tak ta letošní první polovina 
nenavázala na předešlé výborné výsled-
ky. Proto nemůžeme být, až na výjimky, 
spokojeni s umístěním našich mužstev 
po skončení podzimní části. Nejsledo-
vanější družstvo mužů je na 11. místě 
v I. B třídě a na jaře bude bojovat o udr-
žení v soutěži, kterou hraje po 12 letech. 
Byla by opravdu velká škoda, kdyby se to 
nepodařilo. Starší a mladší dorostenci se 
pohybují po podzimu v Krajském přeboru 
také ve spodních částech tabulek, a to na 
12. místě starší dorostenci a na 11. místě 
mladší dorostenci. V této kategorii bude-
me na jaře bohužel také bojovat o udr-
žení. Šance tu ovšem je také. V poslední 
kategorii, kterou máme v krajských sou-
těžích, jsou starší žáci, hrající I. A třídu. 
U tohoto mužstva, i když je na 11. místě, 

Fotbalový podzim sezóny 2009/2010
nemůžeme mluvit o zklamání, protože to 
hrajeme s kluky, kteří by měli hrát o ka-
tegorii níže, ale z nedostatku hráčů musí 
hrát proti soupeřům o dva roky starším. 
Minimálně stejný bodový zisk na jaře by 
měl stačit k pohodové záchraně soutěže 
a v dalších letech k jejich fotbalovému 
růstu. Mužstvo mladších žáků hrajících 
Okresní přebor doplácí na fluktuaci hrá-
čů mezi tímto družstvem a družstvem 
starších žáků. Z tohoto důvodu nehráli 
vždy v nejsilnější sestavě a po podzimu 
jsou na 8. místě se zápasem k dobru. 
Starší přípravka je jediným mužstvem, 
které hraje na špici a po velmi dobrých 
výkonech je se ztrátou tří bodů na vedou-
cí duo na 3. místě. Mladší přípravka hrá-
la na podzim turnajovým způsobem se 
soupeři z celého kraje a dosahovala po-
měrně dobrých výsledků. Bohužel nebyla 

uveřejněna nějaká konečná tabulka, ale 
to ani není v této kategorii nejdůležitější.
Ze stručného hodnocení je jasně vidět, 
že nebudeme mít lehké jaro, ale nevzdá-
váme se a budeme bojovat o zachování 
stávajících soutěží i s vědomím, že hra-
jeme často proti oddílům s daleko větší 
základnou.
Na závěr chceme poděkovat, popřát klid-
né prožití svátků vánočních a úspěšné 
vykročení do nového roku všem, kteří se 
podíleli v letošním roce na chodu MSK 
a fotbalového oddílu, sponzorům a sa-
mozřejmě také fanouškům. Zvláštní po-
děkování ovšem patří zastupitelům měs-
ta za podporu sportu v Benešově nad 
Ploučnicí, bez které by nebylo možno tyto 
aktivity provozovat a Službám města za 
velmi dobrou údržbu sportovišť.

Za FO sekretář Miloslav Kougl

5. zápas – MSKST AMBIT Benešov n. 
Pl. – Varnsdorf B – 11:7 body – Štípek M. 
–3,5, Nebohý F.–3,5, Babička L.–2,5,  Štefl 
J.–1, Štípek J. – 0,5
6. zápas – MSKST AMBIT Benešov n. Pl. 
– Č. Kamenice A – 8:10 body – Štípek M. 
–2,5, Nebohý F.–2,5, Babička L.–3, Štefl J.–0
7. zápas - MSKST AMBIT Benešov n. Pl.
– SKST Děčín C –  odloženo
8. zápas – MSKST AMBIT Benešov n. Pl. 
– SKST Děčín D – 11:7 body – Štípek M.– 
4, Nebohý F.–3, Babička L.–3,  Štefl J.–1

Stolní tenisté prozatím na třetím místě
Přinášíme vám výsledky zápasů týmu stolních tenistů AMBIT Benešov A

za uplynulý měsíc.

Průběžná tabulka výsledků
po 8. kole:

1. SKST Děčín C 20 
2. SKST Č.Kamenice A 19
3. AMBIT Benešov A 18
4. Sn Varnsdorf A  17
5. TJ Malá Veleň A  17 
6. Sn Varnsdorf B  15 
7. Slavoj Děčín A  15 
8. SKST Děčín E  15 
9. BOSCH CARS Děčín  14
10. TJ Malá Veleň B  10
11. SKST Děčín D  10
12. SKST Č.Kamenice B  10Tým stolního tenisu by chtěl touto 

cestou poděkovat MSK Benešov n. Pl. 
a sponzoru fy AMBIT spol. s r.o. Martinu Fišerovi za zakoupení nového stolu,
který bude nově k dispozici pro potřebu všech hráčů stolního tenisu.

Martin Štípek

Pozvánka
V sobotu 26. prosince 2009 se od 
9 hodin uskuteční již tradiční vánoč-
ní turnaj smíšených družstev ve vo-
lejbale. Turnaj se koná v tělocvičně 
na Sokolském vrchu.

Zveme k účasti všechny příznivce 
tohoto sportu.

Krátce ze sportu
•V	neděli	27.	prosince	vyrazí	benešov-

ský tenisový klub na vánoční turnaj 
do Krásné Lípy. Výsledky o tom, jak 
si naši tenisté vedli, vám přineseme 
v příštím vydání Benešovských novin. 

•V	 sobotu	 19.	 prosince	 proběhne	 ve	
Dřeváku šipkařský turnaj. Prezenta-
ce soutěžících se bude konat od 12 
do 13 hodin. Soutěží se ve dvojicích 
– vždy jeden profík a jeden amatér.



Benešovské noviny – vycházejí jedenáctkrát v roce. Místo vydání: Benešov nad Ploučnicí. Eviduje Ministerstvo kultury ČR pod číslem MK ČR E 11867. 
Vydavatel: Město Benešov nad Ploučnicí, Náměstí Míru 1, 407 22 Benešov nad Ploučnicí, IČO 2561181, www.benesovnpl.cz. Redakční příprava: Alena 
Houšková (ah) – 1ajka@centrum.cz, Hana Franclová (fh) – kultura@benesovnpl.cz, Karel Vrbický (kv) – starosta@benesovnpl.cz. Tisk a grafická 
příprava: Reprotisk s.r.o., www.reprotisk.cz. Nevyžádané příspěvky se nevracejí. Zveřejněná stanoviska čtenářů a dopisovatelů nemusejí vyjadřovat názo-
ry vydavatele ani redakce. Toto číslo vyšlo dne 14. prosince 2009. Příští číslo vyjde přibližně 11. ledna 2010.

I v listopadu měl Taneční klub Recpect 
napilno. První listopadovou sobotu se 
zúčastnil regionální taneční soutěže 
Sedmikvítek	 v	 Ústí	 nad	 Labem,	 která	
byla velmi důležitá, neboť je postupová 
na MČR do Opavy, které se bude konat 
na jaře příštího roku. Klubu se podaři-
lo vybojovat hned několik postupů na 
toto mistrovství. Vstupenku na MČR si 
vysoutěžily Děti s předtančením Street 
Girls a neselhali ani junioři s vystoupe-
ním See you baby. Výhru si ve své kate-
gorii zasloužili také Dospělí a Nela Ru-
líková v jednotlivcích. „Všechna naše 
vystoupení byla vydařená. Všem, co 
dřeli, aby se to povedlo, patří můj velký 
dík!,“ uvedl vedoucí tanečního klubu 
Vlastík Krejčí.   
Úspěšná	 byla	 i	 taneční	 soutěž	 Jump	
2009, na kterou se benešovští taneč-

níci vydali 21. Listopadu do Teplic. Ze 
šesti vystoupení si pohár zasloužily 
hned čtyři z nich! Nejvíce jich získaly 
Miniděti. „Opravdu překvapily! Podaři-
lo se jim v této kategorii získat tři pohá-
ry. Jsou to šikulky a jsou den ode dne 
lepší,“ pochválil svoje nejmenší svě-
řence Vlastík. První místo získaly děti 
za předtančení My star (choreograf 
Vlastík Krejčí a Míša Horáková). Dru-
hé místo si vytancovaly s premiérou 
Lillipops children v disciplíně Freesty-
le (choreograf Vlastík Krejčí, Martina 
Rýdlová, Markéta Gerhardová). A ještě 
jedno druhé místo utrhly za předtanče-
ní Street girl v disciplíně Street dance 
(choreograf Vlastík Krejčí).
Své zastoupení měli benešovští taneč-
níci také v disciplíně Street dance Děti. 
Šlo o premiérové vystoupení dětí, které 
nastoupily do TK Respect teprve v září 

Tanečníci Respectu čím dál tím úspěšnější

tohoto roku. Vytancovali si krásné 3. mís-
to, druhé místo jim uteklo o pouhá dva 
body.
Junioři a dospěláci si z velké konkurence 
odvezli dvě 4. místa. (ah)

Sponzorství

12. prosince se TK Respect se zúčastní 
taneční soutěže v Českých Budějovicích. 
Na této soutěži bude naše skupina bojo-
vat o postup na ME do Chorvatska. Chtě-
li bychom touto cestou poprosit, zda by 
někdo neměl zájem nás podpořit. Nákla-
dy, které nás čekají do Budějovic, jsou 
vysoké a činí kolem 30 000 Kč (doprava, 
strava, startovné). Sponzorům nabízíme 
reklamu na každé akci, kterou navštíví-
me, vystoupení na Vašich akcích zdarma. 
Pokud máte zájem nás podpořit nejen na 

tuto soutěž, můžete nás kontaktovat 
na email: tkrespect@seznam.cz a nebo 
na tel. čísle 721 104 540.

Taneční soutěž v Českých Budějovi-
cích je určená amatérským skupinám, 
takže šance na postup určitě máme. 
Zúčastníme se v hojném počtu: MINI-
DĚTI: My Star, Lollipops Children, Děti 
C – Zombie, piráti, junioři. Doufáme, 
že si na nás 12. prosince vzpomene-
te a budete nás držet palce. Aktuální 
informace můžete sledovat jak na 
našich webových stránkách, tak na 
www.facebook.cz. Stačí, když si nás 
tam najdete pod TK Respect a přidáte 
si nás do přátel.

Děkujeme moc
TK Respect Benešov nad Ploučnicí


